
Protokoll från årsmöte i föreningen Friends of Kabondo den 7 maj 2024

Plats: Lokalen på Nybrogatan 85 i Stockholm

§ 1. Val av ordförande och sekreterare för mötet: Margareta Halfvarson valdes till ordförande för 
mötet och Majken Blücher valdes till sekreterare.

§ 2. Fastställande av röstlängd för mötet: En närvarolista upprättades. 13 medlemmar deltog i 
mötet. Listan bifogas protokollet.

§ 3. Val av två protokollsjusterare, tillika rösträknare: Catrina Helzén Lande och Sofia Palm valdes.

§ 4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt: Kallelse har skett via mail (till ett fåtal medlemmar med 
post) minst tre veckor innan mötet. Kallelsen godkändes.

§ 5. Fastställande av dagordning: Dagordningen fastställdes.

§ 6.a) Styrelsens verksamhetsberättelse för året: Ordföranden sammanfattade 
verksamhetsberättelsen och informerade särskilt om det pågående vattenprojektet som ännu inte 
kunnat slutföras. Vattenproduktionen fungerar tillfredsställande och vattnet håller hög kvalitet. 
Problemet är att få till stånd en fungerande administration, dvs. formerna för distribution av vattnet 
till de boende i byn och då särskilt att skapa hållbara rutiner för betalning och redovisning. 

Margareta Halfvarson och Ingrid Ödman besökte byn i början av året. 

§ 6.b) Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för året: Kassören Lars-Göran 
Brolin föredrog förvaltningsberättelsen. Resultatet visar ett överskott om 34 759 kronor.  
Förvaltningsberättelsen godkändes.

§ 7. Revisionsberättelsen för verksamhetsåret: Sofia Palm föredrog revisionsberättelsen. 

§ 8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen: Mötet beviljade ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter.

§ 9. Fastställande av medlemsavgift: Mötet beslutade att medlemsavgiften för år 2025 ska höjas 
med 50 kronor, dvs. till 250 kronor.

§ 10. Planer för verksamhetsåret 2024: Ordföranden presenterade planerna för nästa 
verksamhetsår.  

Under året kommer arbetet att koncentreras till att avsluta vattenprojektet. Det handlar framför allt 
om att få till stånd en fungerande administration. Felix och Victor är de som håller i projektet på 
plats. De gör ett bra jobb men behöver stöd från oss i Friends of Kabondo. Framför allt gäller det att 
skapa rutiner för distribution, betalning och redovisning som fungerar på lång sikt. Hill Start Self Help 
Group som äger anläggningen är en ny och ännu svag organisation som saknar kunskap och 
erfarenhet inom detta område. De har mycket att lära och behöver också ett stabilt och sannolikt 
långvarigt stöd. Frågan är om de inte också behöver utbildning, vilket vi nu diskuterar inom styrelsen.

§ 11. Val av ordförande i föreningen för en tid av ett år: Margareta Halfvarson omvaldes som 
ordförande.

§ 12. Val av styrelseledamöter: Majken Blücher och Marianne Gripman omvaldes till 
styrelseledamöter för en tid av två år.  

§ 13. Val av revisor och revisorssuppleant för en tid av ett år: Sven Norén har avsagt sig sitt 
uppdrag. Till ny revisor valdes Sofia Palm och till revisorssuppleant valdes Birgitta Persson.



§ 14. Val av valberedning för en tid av ett år: Ingrid Ödman omvaldes att med stöd av övriga 
styrelseledamöter utgöra valberedning. 

§ 15. Behandling av till styrelsen inkomna motioner: Inga motioner hade inkommit.

§ 16. Övriga frågor: Inga frågor hade anmälts.

§ 17. Mötet avslutas: Ordföranden förklarade mötet avslutat och tackade närvarande medlemmar.

Vid protokollet: Justeras:

Majken Blücher Catrina Helzén Lande  Sofia Palm


